
PROTOKOLL ORDFÖRANDETRÄFF 2016-11-20 

 
Plats:    Kungsbacka IF´s klubbstuga Inlag. 

Tid:       Söndagen 2016-11-20 kl 17.00 

 

Deltagare: Lena Börjesson Frillesås FF, Andre´Särö IK, Anders Sundqvist och 

Urban Olsson Anneberg IF, Robert Ljungevi och Håkan Ågren Lerkil IF, 

Gunilla Gustafsson KDFF, Ronny Norberg Tölö IF, Göran Bengtsson KIF, Jan 

Pettersson, Peter Berggren och Lars Juvken Kullavik IF. 

Löftadalen och Åsa har meddelat förhinder. 

Fjärås och Onsala saknades. 

 

 

1. Ordf Lars Juviken öppnade möte 

  a/ presentation av deltagarna. 

  b/ Till sekreterare valdes Håkan Ågren. 

  c/ Till justeringsmän valdes Robert Ljungevi och Urban Olsson.   

  d/ Dagordningen godkändes. 

 

 

2.  Lägesrapport. 

  a/ På rundfråga framkom följande- 

  -   Ang föräldrastöd till föreningarnas arrangemang är trenden att det blir 

      svårt att få hjälp. Undantag Kungsbacka IF och Frillesås. 

  -   Ang rekrytering ledare och tränare är trenden stabilt bra. Undantag 

      Särö. 

  -   Rekrytering av tränare för 14åringar och uppåt är svårt p.g.a. utbild- 

      ningsnivån på föräldrar och ungdomarnas behov av nya proffsigare 

      ledare. 

  -   Rekrtering av nya unga spelare  är i stort sett bra. 

  -   12-15 årsgrupperna.  Spelarantalet minskar succesivt. Stora tapp i 

      15-årsåldern.  Tölö, KIF och Frillesås undantag. 

  -   På juniorsidan har vi haft 3 lag inom KGFS i seriespel, Särö, KIF och 

      Kullavik (inte nästa år). 

  -   På seniorsidan plockas det spelare av varandra hit och dit ”rundgång” 

      utan respekt mellan klubbarna. 

 



  -   KDFF har lyckats över förväntan i år. 5:a i serien, bra tränare, bra tillgång 

      av spelare.  Problemen är dåligt med pengar och gräsplaner samt god- 

      kända anläggningar för spel i elitettan/allsvenska 

 

  -   Ang KGFS var samtliga överens om att en allians i K-backa kommun 

      är viktig och i synnerhet säger Gunilla, om vi skall ha åsikter i HFF 

      som motvikt mot södra delen av länet. 

 

  b/Från styrelsen. 

  -   För stor styrelse att hantera. 

  -   Olika deltagare varje gång, ibland ingen ledamot utan en reserv. 

      Tröttsamt att hela tiden repetera ang tidigare beslut och diskussioner. 

  -   Fungerade bra under utredningen ang elitsatsningen med Lennart S, 

      Peter O, Håkan Å, Göran B och Ulf W. Luften gick ur när årsmötet 

      beslöt att lägga ner satsningen.   

  -   Vid konstitueringen av styrelse i våras, var representanter för 

      KIF, Onsala, Lerkil och Kullavik närvarande. Ingen ville vara sekreterare 

      KIF och Onsala ville fortsätta elitsatsningen. 

  -   Inga styrelsemöten har hållits efter detta. 

  -   En arbetsgrupp skapades med Håkan, Ronny, Jan P och Lars som 

      beslöt att ha denna ordförandeträff om alliansens framtid. 

 

 

 

   3.  Spelare- och ledarutveckling. 

  Jan P presenterar ett förslag på ”nytänk” som ersättning för tisdags- 

  träningarna. Han har i detta samarbetat med Roger Löfman Onsala och  

  Andreas Bohlin Frillesås. 

  -   Verksamhet för spelare 12-15 år, dvs från och med 9-manna fotboll. 

  -   Ny grupp av ledare på pojksidan, KDFF får uppdrag att sköta det för 

      flickorna enligt samma principer. 

  -   6 träningar per termin- 

  -   Det skall offentliggöras en utbildningsplan för verksamheten, den skall 

      följa samma mönster och tankar som SVFFs  Spelarutbidningsplan. 

  -   Alla träningar och övningar skall dokumenteras och läggas på hemsida 

      så att kunskap sprids.  Ledare som vill delta aktivt är välkomna som en 

      del i deras utbildning/utveckling. 



  -   14 och 15åringar spelar matcher mot andra klubbar vid några tillfällen.

     Detta ökar intresset men är också logiskt eftersom den nya spelarut- 

      bildningsplanen fokuserar på hjulet träning-match-reflektion/ korriger- 

      ing-träning … osv. 

 

 

 

  -   Uppdraget att leda träningar för pojkarna går till Roger Löfman Onsala, 

      Andreas Bohlin Frillesås och Jan Pettersson Kullavik, med Jan som  

      sammanhållande.  Gunilla Gustafsson återkommer med hur KDFF 

      kommer att bemanna. 

  -   På träningar skall det finnas målvaktsinstruktör. 

  -   12 och 13åringarna, varje klubb får 4 platser. Där man kan rotera  

      spelare om man så önskar. 

  -   För 14 och 15åringar så vill vi inte att spelare roteras under termin. 

      Självklart kan spelare med förhinder ersättas eftersom KGFS tar betalt 

      för plats.  Utgångsläget är 4 spelare/klubb men platser kan föras från 

      en klubb till en annan om det saknas lämpliga spelare. Spelare som 

      söks är spelare med hög ambition att lära och som vill träna mer än 

      de redan gör. Detta är inte alls nödvändigtvis de för tillfället bästa  

      spelarna. 

 

 

 

  Tölö lade fram ett alternativt förslag, som går ut på att klubbarna  

  ensamma eller ihop med lämplig grannklubb kan hyra instruktörer 

  som kommer till klubben och håller extraträningar för hela åldersgruppen. 

 

  Mötet konstaterade att det inte finns någon konflikt mellan förslagen och 

  uppmuntrade båda. 

 

4. Domar- och matchvärds problematiken. 

  Ronny tog upp frågan om en växande brist på domare och utbildningen 

  av dessa.  Samtidigt kommer krav från HFF att hemmalagen skall ha      

  matchvärdar på varje match. T.ex. skall det finnas matchvärdar i  

  Kungsbackaleken.  Matchvärd skall vara en person som inte är ledare  

  eller tränare i spelande laget. 

 



 

 

 

5.  Huvudsyftet med alliansen. 

     a/  Beslöts att KGFS ansvarar för poolspelet 7 manna. 

  b/         ”      ”       ”          ”         för Kungsbackaleken. 

  c/         ”      ”       ”          ”          för spelarutvecklingen för pojkar och 

                                                                    flickor enl punkt 3. 

    d/        ”      ”       ”     ger uppdraget till KDFF ang vår spelarutvecklingsplan. 

  e/        ”      ”              lägga ner elitsatsningsprojektet. 

  f/         ”      ”     KGFS utreder domar och matchvärds problematiken, 

  g/        ”      ”      ge KGFS valberedning uppdraget att minska ner styrelsen 

                    till 5 personer med uppgiften att förbereda och utreda 

                                    frågor till ordförandeträffarna, som då kan bli fler till 

                                    antalet. 

  h/        ”      ”     KGFS kan användas som kontaktorgan mot kommun och  

                             HFF. 

 

6.  Övriga frågor. 

  Jan P informerade om att gröna kortet skall alla ledare och tränare var 

  utbildade i och ha på sig vid matcher. Detta gäller numera också match- 

  värdar. 

 

7.  Mötets avslutande. 

  Ordförande avslutade mötet och tackade KIF för värdskapet. 

 

Kungsbacka 2016-11-29 

 

 

…………………………………………….                   …………………………………………. 

Sekr Håkan Ågren                                        Ordf Lars Juviken 

 

 

 

…………………………………………..                    ……………………………………………. 

Just Robert Ljungevi                                    Just Urban Olsson   



  

          


